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 Rådet för 

funktionshinderfrågor 
        

   Stadsteatern –  Kulturnämnden - Skönhetsrådet   

 
Protokoll nr 9 från ordinarie möte den 13 oktober 

2016 

 

Lokal: Kulturskolans resurscentrum, Globen 

Tid: 10.00-12.00  

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Gunnar Häger, ordf. SRF Stockholms stad 

Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB 

Gunilla Göran, HSO/Reumatikerföreningen i Stockholm 

Louise Lindström, DHR Stockholmsavdelningen 

Anna Quarnström, HSO/HRF 

 

Närvarande tjänstemän: 

Erika Dahlberg, nämndsekreterare, kulturförvaltningen 

 

Anmäld frånvaro: 

Petra Engvall, fh-rådssekreterare, Stadsarkivet 

 

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

2. Uppföljning av föregående protokoll. Val av justerare. 

Mötesprotokollet från den 15 september godkändes och lades till 

handlingarna. Anna Quarnström utsågs att justera dagens protokoll 

tillsammans med ordförande Gunnar Häger. 
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3. Synpunkter på lokaler och handlingars tillgänglighet.  

 Det är svårt att hitta till lokalen från tunnelbanan då 

skyltning saknas. En bättre vägbeskrivning skulle också 

behövas. 

 Lamporna i scenrummet är störande för de som har synfel. 

Kan även framkalla epeleptiska anfall.   

 

4. Jeanette Hagberg, bitr. enhetschef Kulturskolan, berättar 

om resurscentrets verksamhet. 

Tidigare låg resurcentrum på Fridhemsplan men öppnade för två år 

sedan vid Globen. Det är ca 13 personer som arbetar på 

resurccentrum. Perosnlastyrkan har utökats sedan de öppnade och 

antalet elever är även fler. Det finns kurser i teater, bild, media, 

dans mm och kurserna är tillgängliga för barn och ungdomar mellan 

6-22 år. Eleverna behöver inte ha någon diagnos eller någon 

speciell förutsättning för att gå här utan det räcker med att en känner 

behov av extra hjälp och en liten elevgrupp. Personalen är inte 

utbildade specialpedagoger utan kulturterapeuter. Mycket av deras 

kunskap är insamlad genom erfarenhet.  

  

5. Uppföljningsfrågor. 

Beslut fattades om att skjuta upp punkten till nästa ordinarie möte 

eftersom Petra Engvall var frånvarande.  

 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 18 oktober. 

Erika Dahlberg redogjorde för ärendena till kulturnämnden. 

Rådets synpunkt på punkt 7 Judiska museet, rådet ser posititivt på 

att Judiska museet får resurser men viktigt är att se till att de är 

tillgängliga. 

Rådets synpunkt på punkt 8 nämns det inget om att lokalerna ska 

vara tillgängliga för att de ska få bidrag. Det finns mycket att önska 

hos utbildningsförvaltningen redan idag så frågan är om det blir 

bättre att de får allt ansvar.Skolborgarrådet behöver åtgärda ca 80% 

av skolorna inte uppfyller kraven på ljudkvalité.  

Rådets synpunkt på punkt 9 om ett scenkonsthus ska upprättas 

behövs tillgänglighetsaspekten ta i beaktning. 

 

7. Kommande ärenden till kulturnämnden.   

Erika Dahlberg redogjorde för ett kommande ärenden och rådet 

hade inga synpunkter. 

  

8.  Ombyggnadsprojekt.  
Beslut fattades om att skjuta upp punkten till nästa ordinarie möte 

eftersom Petra Engvall var frånvarande.  
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9. Rapporter 

 Hans Öjmyr, enhetschef på Stadsmuseet, kommer delta på 

Rådets första eller andra möte under 2017 för att berätta om 

ombyggnaden av Stadsmuseet. 

 Pia Ehnhage, Stockholms stads nya 

Funktionshindersombudsman, borde delta på något av 

Rådets möten. Petra i uppgift att kontakta Pia. 

 Funktionshinderrådet är intresserade av att få återkoppling 

från kulturmiljöutskottets arbete. Erika Dahlberg pratar med 

Ann-Charlotte Backlund, chef på Stadsmuseet, om hur det 

sammarbetet skulle kunna se ut. 

 Funktionshinderrådet skulle vilja träffa skönhetsrådet. Det 

var längesedan sist nu. Petra Engvall får i uppdrag att 

kontakta dem för att bestämma möte. 

 Ett datum för presidiemötet med majoriteten och 

oppositionen behöver bestämas snarast. Rådet kommer 

förbereda frågor i förväg för att politikern ai kulturnämnden 

ska ha möjlighet att förbereda sig.   

 

 10.   Nästa möte 

Nästa ordinarie rådsmöte blir torsdag den 10 november kl.14.00 – 

16.00 på Stadsarkivet. Eventuellt kommer Louise Lindström att 

missa havla mötet  Det kommer inte hållas något förmöte. 

    

  11.    Övriga frågor 

Funktionshinderrådet önskar veta orsaken till varför så få anmälde 

sig till workshopen som Rådet skulle hålla för kulturnämnden den 

20 september. Hur tycker nämnden att de gör sin skyldighet att 

samråda med rådet?   

 

Louise berättar om Design S på Arkdes. Design S är Sveriges 

nationella designutmärkelse och delas ut vartannat år av Svensk 

Form. Utställningen Design S vill ge en bild av samtida svensk 

design och lyfta fram designområdets roll i samhället. 
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Balanslista 2016 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 

kommentar 

 Gå in på jämför stockholm -

http://www.stockholm.se/jamfor. 

Tillgängligheten presenteras med 9 

olika ikoner per verksamhet. Finns 

det s.k. pictogram till varje 

verksamhet? Info om upplägget. 

Rådet 

 

 

 

 

Sekreteraren 

fortlöpande 

Följa Kulturskolans bygge av ny 

lokal i Kärrtorp. 
Rådet Fortlöpande 

Följa Stadsarkivets bygge i 

Liljeholmen. 

Information om bygget 

Studiebesök i Liljeholmen 

  Rådet 

 Fortlöpande 

18/8 

  

Hur ska rådet samarbeta med 

Kulturnämnden? 

 

 Rådet  

 Fortlöpande 

diskussioner 

bla ändra 

mötesdagar 

Bjuda in projektledaren för 

ombyggnaden av Stadsbiblioteket. 
sekreteraren snarast 

Framtagande av aktiviteter kopplade 

till målen i programmet om 

delaktighet för VP 2017. 

Rådet 

September 

och oktober 

Förslag till 

aktiviteter 

diskuteras  

 

 

 

 

 

Gunnar Häger, ordförande            Anna Quarnström, justerare 

  

 

 

                

Erika Dahlberg, sekreterare 


